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Obec Libouchec

Libouchec 211, 403 35 Libouchec
tel.č.: 475 222 201 | e-mail: obec@libouchec.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 9 Zastupitelstva obce Libouchec

konané dne 23. 9. 2019 v klubovně SDH Libouchec od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00 - 19:30 hodin
Přítomno: 12 zastupitelů - Jiří Bolík, Martin Balog, Mgr. Ivana Houdová, Miroslav Kabát,

Mgr. Libuše Krupičková, Alexander Mésároš, Oldřich Süssmilch, Pavel Šebek,
Václav Tomšík, Jaroslav Zelený, Ing. Zdeněk Zikmund, Ing. Jiří Štěrba přišel v
17:11 hodin

Omluveni: 3 zastupitelé - Mgr. Dana Březinová, Mgr. Martin Laníček, Michal Michňo,
Neomluveni: 0
Předsedající: Jiří Bolík
Zapisovatel*: Zdeňka Rošlapilová
Ověřovatelé zápisu: Oldřich Süssmilch, Ing. Zdeněk Zikmund

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

Zaměstnanec obecního úřadu - David Škultety, DiS. - tajemník.

Hosté - 4 občané.

1. Zahájení

Zasedání zahájil starosta obce Jiří Bolík. Přivítal členy zastupitelstva obce a přítomné. Konstatoval, že zasedání
zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů
zastupitelstva obce a uvedl, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Dále informoval zastupitele a přítomné, že
jednání zastupitelstva je nahráváno jak zvukově, tak obrazově.

Starosta konstatoval, že předchozí zápis z řádného jednání zastupitelstva obce byl určenými ověřovateli ověřen
a že k němu nebyly vzneseny žádné námitky.

Starosta přečetl navržený program 9. zasedání zastupitelstva.

-. určení zapisovatele

Starosta určil zapisovatelku pro pořízení zápisu z 9. zasedání zastupitelstva obce Zdeňku Rošlapilovou.

-. návrh a schválení ověřovatelů zápisu

Ověřovateli zápisu byli navrženi na schválení: Oldřich Süssmilch a  Ing. Zdeněk Zikmund.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje ověřovatele zápisu Oldřicha Süssmilcha a Ing. Zdeňka Zikmunda.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/9ZO/2019 bylo schváleno.

-. návrh a schválení programu

Starosta přečetl navržený program 9. zasedání zastupitelstva obce. Další doplnění nebo připomínky členů
zastupitestva obce k programu zasedání nebyly vzneseny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje program dnešního zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/9ZO/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Usnesení č. 10/19 z 18. 3. 2019

b) Tajemníkovi oslovení společnosti SVS, a. s. za účelem získání konkrétních dat ohledně nákladů, které
by společnosti vznikly po převzetí části kanalizace vlastněné obcí  - trvá

4/8ZO/2019 starostovi obce přesunout projednání žádosti o dotaci pro TJ ČSAD Libouchec do dalšího
zasedání zastupitelstva obce - bod č. 3.04. dnešního zasedání - splněno

5b/8ZO/2019 starostovi  obce  oslovit  geodeta  pro  vyměření  části  pozemku  p.  č.  1635/3  o  rozloze
cca 650 m2 v k. ú. Libouchec - splněno

5c/8ZO/2019 Zdeňce Rošlapilové (sekretářce obecního úřadu) zveřejnit na úřední desku záměr obce
prodat část pozemku p. č. 1635/3 o rozloze cca 650 m2 v k. ú. Libouchec, kdy přesná výměra bude známa
po geodetickém zaměření - splněno

3. Organizační

3.01. Rozpočtové opatření č. 5 roku 2019

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Ivana Houdová seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 5 roku
2019.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje v předloženém znění Rozpočtové opatření č. 5 roku 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 3/9ZO/2019 bylo schváleno.

3.02. Projednání žádostí o prodej části pozemku p. č. 1635/3 o rozloze cca 650 m2 v k. ú. Libouchec

Starosta  uvedl,  že  na  minulém  zastupitelstvu  obce  nebyly  k  dispozici  k  danému  pozemku  informace
ze stavebního úřadu, nyní bylo ale zjištěno, že pozemek má obec zahrnut v Řádu veřejného pohřebiště. Je jako
jediný z pozemků přilehlých ke hřbitovu ve vlastnictví obce, a proto je možnost s ním počítat do budoucna pro
případ potřeby rozšíření hřbitova. V současné době má pozemek v pronájmu pan ***.

Na jednání zastupitelstva obce přišel v 17:11 hodin zastupitel Ing. Jiří Štěrba.

Diskuze:
Zastupitel Ing. Zdeněk
Zikmund

navrhuje z tohoto důvodu pozemek neprodávat.

Zastupitel Oldřich Süssmilch se k tomuto návrhu také připojil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  revokuje  usnesení  ze  dne  5.  8.  2019  číslo  5a/8ZO/2019:
„Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje záměr obce prodat část pozemku p. č. 1635/3 o rozloze
cca 650 m2 v k. ú. Libouchec, kdy přesná výměra bude známa po geodetickém zaměření“.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Balog, Mésároš)

Usnesení č. 4a/9ZO/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  zamítá  žádosti  o  prodej  části  pozemku p.  č.  1635/3  o  rozloze
cca 650 m2 v k. ú. Libouchec, předložené žadateli ***

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Mésároš)

Usnesení č. 4b/9ZO/2019 bylo schváleno.

3.03. Změna Jednacího řádu Zastupitelstva obce Libouchec

Zastupitel Oldřich Süssmilch předložil návrhy úprav textu Jednacího řádu Zastupitelstva obce, které reagují
na aktuální stav. Zastupitelé potom diskutovali o změnách v novém jednacím řádu a shodli se na úpravách,
které se týkají podepisování zápisu a výpisu z jednání zastupitelstva obce, číslování jednotlivých usnesení,
uchovávání  obrazového a  zvukového záznamu z  jednání  výhradně pro  potřeby  ověření  zápisu  a  zasílání
podkladových materiálů, zápisů a výpisů z jednotlivých zasedání zastupitelům.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje pozměněné znění Jednacího řádu Zastupitelstva obce Libouchec
platné od 23. 09. 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/9ZO/2019 bylo schváleno.

3.04. Žádost TJ ČSAD Libouchec z. s. o dotaci na spolkovou činnost v roce 2020

Starosta uvedl,  že veškeré sezónní náklady na provoz kabin a údržbu hřiště "A" v areálu sportovní haly
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Libouchec byly za loňský rok 2018 vyčísleny na 383.061 Kč.

Dále sdělil, že na další schůzi rady obce bude projednán Program rozvoje sportu.

 

Diskuze:
Zastupitel Oldřich Süssmilch doporučil  žádost řešit  až na dalším zastupitelstvu, na kterém by se měly

nejprve  stanovit  zásady  a  systém  pro  přidělování  a  čerpání  finančních
prostředků  na  sport,  ostatní  zájmové  činnosti  a  na  kulturu.  Jako  základ
by mělo posloužit vyčíslení částek, které za tím účelem byly ze strany obce
poskytnuty v letech 2018 a 2019.

Zastupitel Martin Balog uvedl, že většinou na základě žádostí o dotaci, dostaly peníze spolky pro děti
nebo důchodce a že žádostí, které byly podány, bylo 3x více než bylo radou
obce schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec ukládá tajemníkovi zjistit náklady na podporu spolků na kulturu a sport
za roky 2018 a 2019 a do 14 dnů je zaslat zastupitelům e-mailem.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/9ZO/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec bere na vědomí Žádost TJ ČSAD Libouchec o dotaci na spolkovou činnost
v roce 2020.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec ukládá starostovi obce přesunout projednání žádosti o dotaci pro TJ ČSAD
Libouchec do dalšího zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/9ZO/2019 bylo schváleno.

3.05. Projednání dokumentu Studie proveditelnosti - založení municipální společnosti pro zajištění
komplexních služeb v odpadovém hospodářství Mikroregionu Labské skály a informace k možnosti
zavedení systému "door to door" - sběr plastů a papíru přímo od domu - zasláno e-mailem 3. 7. 2019

Starosta seznámil přítomné s možností umístění nádob na tříděný odpad, zvlášť na plasty a zvlášť na papír před
každý rodinný dům. Nákup nádob by byl financován z dotace. Umístění nádob by se netýkalo panelových domů.
Místa, kde jsou umístěny nyní nádoby na tříděný odpad, by byla redukována. V současné době se sváží papír a
plasty 1x týdně, s nádobami u domů by se svoz prováděl dle zadané studie jednou za 28 dnů, u komunálního
odpadu jednou za dva až tři týdny. V diskuzi zazněly argumenty pro i proti navrhovanému systému (nutnost
snížení  stávajícícho  objemu  odpadu  odváženého  na  skládkování  a  z  toho  vyplývající  postupné  skokové
navyšování financí za ukládání, ochranu životního prostředí, ale také zapáchající nádoby v letním období při
prodloužení doby svozu, zabírající místo dalšími odpadovými nádobami před rodinnými domky apod.) Na tomto
základě bylo navrženo využít Mobilního rozhlasu pro vyhlášení ankety o zájmu občanů o poskytnutí nádob
na tříděný odpad.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec ukládá Zdeňce Rošlapilové (sekretářce starosty obce) rozeslání anketní
otázky přes službu Mobilní rozhlas, která se týká umístění sběrných nádob na plast a papír u jednotlivých
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rodinných domů. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/9ZO/2019 bylo schváleno.

4. Diskuze

- starosta informoval přítomné, že dne 26. 9. 2019 se uskuteční schůzka s projektantem ke tvorbě Územního
plánu. Schůzky se zúčastní místostarosta Mgr. Martin Laníček a paní Zdeňka Klenorová.

- starosta seznámil přítomné s vícepracemi a navýšením rozpočtu na opravu rybníka (koupaliště), které jsou
nutné provést (odtok, stavidlo, hrázní zeď).

- starosta dále informoval o návštěvě advokátní kanceláře JUDr. Hendrycha, která řeší kauzu se společností
CPI.

- starosta uvedl, že skončil mandát jedné členky školské rady a je nutné vybrat a zvolit nového člena. Toto bude
projednáno na dalším jednání zastupitelstva obce.

- starosta seznámil přítomné s dopisem od zástupce spolku Kolej-klub z. s., který nabízí možnost provozovat
drážní dopravu na trati Děčín - Telnice v letních měsících v roce 2020. Zároveň požádal zastupitele, zda má
se spolkem vstoupit v jednání. Zastupitelé se shodli, že starosta má vstoupit se spolkem v jednání a svůj postup
koordinovat ve spolupráci s Mikroregionem LS.

 -  starosta  informoval  o  dokumentu  od  Ing.  arch.  Antonína  Kanty,  který  navrhuje  zastupitelům úpravy
dokumentu "Postup a zásady prodeje, směny, nabytí a převodů pozemků do vlastnictví a z vlastnictví obce
Libouchec".  

- starosta informoval a vybídl zastupitele k zamyšlení, zdali částečně nepozměnit "Postup a zásady prodeje,
směny, nabytí a převodů pozemků do vlastnictví a z vlastnictví obce Libouchec" podle "Pravidel pro převod
nemovitostí ve vlastnictví hlavního města Prahy" s tím, že o věci bude jednáno na příštím zastupitelstvu obce.

 

Diskuze:
Zastupitel Ing. Zdeněk
Zikmund

se dotázal, že v příštím roce má mít obec uzpůsobeny webové stránky i pro
nevidomé.

Tajemník odpověděl ano, musí být uzpůsobeny pro zdravotně hendikepované občany.
Obecní úřad to vede v patrnosti a byl informován o věci společností, která
spravuje obci webové stránky.

Tajemník pozval přítomné na sobotu 28. 9. 2019 na Sokolské hřiště v Libouchci, kde
se koná od 16 hodin NOC SOKOLOVEN.

Starosta uvedl, že v Čermné, se dle informace ČEZ, bude předělávat elektrické vedení
a budou se rušit sloupy, na kterých jsou umístěna světla veřejného osvětlení.
Obec jako majitele osvětlení žádají o jeho demontáž. Z tohoto důvodu bude
24. 9. 2019 uskutečněna schůzka se zástupcem ČEZ.

5. Závěr jednání

Starosta v 19:30 hodin ukončil 9. zasedání Zastupitelstva obce Libouchec.

Ověřovatelé: Oldřich Süssmilch   ............................................................
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Ing. Zdeněk Zikmund   ............................................................
 
Starosta Jiří Bolík   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


